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W imieniu mieszkaric6w Wloctawka zwracam siq z uprzejmq pro5bq o wydanie
dyspozycji odpowiednim stu2bom komunalnym by zechciafy dokonai naprawy nawierzchni
chodnika lqczqcego ulice Sw. Antoniego z ulicq Bojafczyka.
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